



We are glad to offer you Orange **Free Phone 8-800-500**- single point of contact for your clients.

What are your benefits with Orange **Free Phone 8-800-500**?

- the number is easy to remember both visually and by listening
- a toll-free call for your clients
- for you- attractive prices due to a flexible rating system
- reservation of a 8-800-500-XXXX number for up to 30 days
- the number is not fixed to the physical location
- voice menu and IVR
- web-interface for independently changing the settings

We are glad to announce that, as part of the AEB Loyalty Program, we are ready to offer a **50% discount for all Association of European Businesses members** for one-time fee of recognizable 800-500 number allocation, I, II, III categories.

please fill the **form** and our manager will contact you!

Мы рады предложить вам номер **Free Phone 8-800-500**- единую точку контакта для ваших клиентов.

Что вы получаете с **Free Phone 8-800-500** от Orange?

- номер легко запоминается визуально и на слух
- бесплатный звонок для ваших клиентов
- привлекательные цены за счет гибкой системы тарификации
- бронирование номера в формате 8-800-500-XXXX на срок до 30 дней
- номер не привязан к адресу вашего фактического местонахождения
- голосовое меню и автоинформатор
- интернет-портал для самостоятельного изменения настроек

Сообщаем, что в рамках программы лояльности для **компаний-членов Ассоциация Европейского Бизнеса мы предлагаем 50%** скидку на единовременный инсталляционный платеж за «красивый» номер I, II, III категорий.

пожалуйста, заполните **форму**, наш менеджер свяжется с вами!